
   
 

VSBs Ordinære Generalforsamling 2023 
 
Tirsdag d. 19. marts kl. 19.00 i klubhuset på Kaplevej 46 

 

Deltagere. 

+50 deltagere 

   

Casper Simonsen bød velkommen 

 
1. Valg af dirigent 
Jesper Frigast blev valgt som dirigent, og han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

  
2. Formanden aflægger beretning 
Ad 2) Casper Simonsen fremlagde beretningen for 2023, som foruden at berøre beslutningen om etablering 
af ny, ekstra kunstgræsbane på Virumgård og det forudgående politiske arbejde, de sportslige og sociale 
højdepunkter i 2023 samt sportslige tiltag fremhævede bestyrelsens fortsatte arbejde på at skabe mere 
klubliv og den forestående indsats omkring strukturen for børne- og ungdomsfodbolden i klubben, herunder 
specielt på pigesiden. 

Beretningen findes i sin fulde form på hjemmesiden. 

Under den åbne debat blev der spurgt ind til klubbens evt. medfinansiering af omklædningsfaciliteter og det 
blev påpeget, at der i overvejelserne om etablering af nye faciliteter skulle medtages det faktum, at der har 
været en del hærværk på det eksisterende skur og den risiko og følgeomkostninger evt. fremtidigt hærværk 
vil føre med sig.  

Der var kommentarer til den sløsede håndtering af klubbens materialer, hvor der ofte ligger efterladte bolde, 
veste, toppe mm. på anlægget efter endt træning og en klar henstilling til, at spillere og trænere tog mere 
ansvar. 

Der blev kommenteret på den turbolente periode på HS1 ikke bare i 2023 men gennem flere år med 
udskiftning i trænerstaben og om det ikke kunne have betydning for den sportslige præstation og den lave 
placering i rækkerne.  

Bestyrelsen kommenterede, at den seneste periode bestemt ikke havde været ønskværdig, men at der med 
ansættelsen af ny og dygtig A-licenstræner og budgetteret ansættelse af assistenttræner var et stærkt 
sportsligt fundament som forhåbentlig ville bære frugt. Der blev hertil kommenteret, at bestyrelsen skulle 
sikre de rette rammer for den ny træner. 

 

Efter debatten blev beretningen enstemmigt godkendt.  

 

Herefter var der uddeling af årspokaler:  



   
 
Årets 8-mandsspiller Piger: Eline Niebuhr 

Årets 8-mandsspiller Drenge: Tristan Sylvest Aasberg 

Årets 11-mandsspiller Piger: Nina Maria Walcher Petersen 

Årets 11-mandsspiller Drenge: Rumle Bertram Bang  

Årets VSB’er: Jesper Martensen-Larsen 

 

Herefter blev Preben Ônnerth udnævnt til VSB Æresmedlem 

Fra VSB 100-årsbogen, skrevet af æresmedlem Jakob Andreasen, blev følgende læst højt: 

 
” Preben kom til Virum fra Fyn og blev medlem af VSB i 1994, hvor han meget hurtigt tog del i 
det aktive lederarbejde, først som holdleder i Oldboysafdelingen og siden 2002 som træner i 
ungdomsafdelingen, hvor han gennem årene har trænet årgangene 1989/90/91/93/01 og 
05. I dag 2021 er Preben ”still going strong”, og han har netop overtaget træningen af 
årgangen 2007. 
Preben har gennem årene været en meget vellidt træner blandt både børn og forældre, og har 
altid været velforberedt til både træning og kamp. Han er meget engageret og har hvert år 
gennem årene brugt meget tid på rejser i både ind -og udland med de mange forskellige hold, 
han har trænet gennem snart 20 år. Herudover har han i mange år været DBU 
fodboldskoletræner og flere gange fodboldskoleleder og VSB CAMP leder. 
Han har sideløbende med sit trænerarbejde været særdeles aktiv i ”VSBs Venner” bl.a. som 
arrangør af lagkagestævner og indendørsstævner for børnene. 

Preben er to gange blevet udnævnt til årets VSB’er, i 2001 og 2007, og han fik i 2019 tildelt 
DBU-Sjællands Æresemblem.” 

 

 

3. Kassereren forelægger det reviderede regnskab, samt budget for 
det kommende regnskabsår 
Anette gennemgik regnskabet  

Der blev spurgt til den store egenkapital og hvad bestyrelsens havde af planer. Bestyrelsen svarede, at 
egenkapitalen stadig er for høj. Bestyrelsen ønsker ikke at bruge egenkapitalen til løbende 
driftsomkostninger, men til noget der kommer medlemmerne retur i form af bedste faciliteter, mere 
klubliv eller sportslige forbedringer. Sidste år blev ny fliseterrasse etableret. Den store makeover af 
Pokalhytten afventer evt. medfinansiering på Virumgård i form af fx omklædningsfacilitet. 

Der var en del bemærkninger, kommentarer til klubbens sponsorater og gode ideer til hvordan de kunne 
øges. Det reelle omfang af sponsorater i klubben er højere end det oplyste i regnskabet, hvis fx 



   
 
trøjesponsorater på de enkelte årgange tælles med, men kun sponsorater som kommer ind over 
klubben medtages i regnskab. 

Regnskabet blev godkendt  

 

Anette fremlagde budget for 2024. 

 
4. Indkomne forslag 
Der var ingen indkomne forslag. 

 

5. Fastsættelse af kontingent     
 

Fastsættelse af kontingent: 

 

Årgang Nuværende kontingentsatser, 
halvårligt 

Nye kontingentsatser, halvårligt 

Op til U7 600 kr. 700 kr. 
U8 - U11 1.100 kr. 1.200 kr. 
U12 – U19 1.200 kr. 1.300 kr. 
Senior 18-24 år og studerende 
over 24 år 

700 kr. 900 kr. 

Seniorer 25 – 40 år uden 
studierabat 

1.100 kr. 1.200 kr. 

Oldgirls, Oldboys, Veteran 
opefter 

1.000 kr. 1.200 kr. 

Fodbold Fitness 325 kr. 375 kr. 
Passive, årligt 100 kr. 100 kr. 
Indmeldelsesgebyr, 
engangsbeløb 

250 kr. 250 kr. 

 

Kontingentstigning er begrundet i at undgå underskud på den løbende drift. Får kun halv effekt i 2024, da 
nye satser gælder fra. 1. juli 2024. For 2025 kommer budget mere i balance.  

Forslag til kontingentstigning blev enstemmigt vedtaget 

                                                                          
6. Valg af formand respektive kasserer 
 

Casper Simonsen, Formand, var ikke på valg 

Anette Enghoff blev genvalgt som Kasserer 



   
 

 
7. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 

Bestyrelse: 

Ikke på valg:  

Kenneth Reeh, Næstformand 

Bo Nylandsted Larsen 

Jens Bertelsen   

 

På valg:  

Henrik Bramsnæs 

Lars Hegnet 

Morten Langsted 

Christian Christiansen (genopstillede ikke) 

 

Camilla Wheadon stillede op som menigt bestyrelsesmedlem 

 

Henrik Bramsnæs, Lars Hegnet og Morten Langsted blev alle genvalgt og Camilla Wheadon blev valgt ind 
som nyt ordinært bestyrelsesmedlem.   

 

Suppleanter: 

Genopstiller ikke:  

Camilla Wheadon (Genopstiller kun, hvis ikke valgt ind som ordinært bestyrelsesmedlem) 

Anders Øye 

På valg:  

Line Beckmann 

Mathias Ørum  

Begge blev valgt. 



   
 
Bestyrelsen takkede Christian Christiansen for lang og tro deltagelse i bestyrelsen i en lang årrække. 
Anders Øye deltog ikke i GF, men også stor tak til ham. 

 

8. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant (eller ekstern revisor) 
 

Revisor blev genvalgt. 

 

 
Eventuelt. 
 

Der var mange gode kommentarer og forslag til bedre behandling af græsbaner i forbindelse med træning, 

mere liv omkring seniorkampe, mersponsorater og brug af egenkapital fx på kaffevogn på kunstbanen. 

Jacob Andreasen bemærkede glædeligt at 100-års bogen blev uddelt til GF og håbede restlageret fortsat 
ville blive tømt.  

 

Formanden takkede for god ro og orden og Generalforsamlingen blev rundet af med et trefoldigt leve 
for VSB 

 

Vi ses på banerne  

 

  

 


